
Z A P I S N I K 
 sa 21.  sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića održane dana 13. lipnja 2019. godine   

u Gradskoj vijećnici Grada Gospića, Budačka 55 u Gospiću, s početkom u 16.00 sati 

 

Sjednici su nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 

1. Petar Radošević,   6.    Anela Serdar Pašalić,     11. Josip Šaban, 

2. Zdravko Župan,    7.    Marijan Brkljačić,   12. Nada Alić,  

       3.     Petar Krmpotić,   8.    Vladimir Jurčić,   13. Maria Ćaćić,  

       4.    Jadranka Pejnović,  9.    Vlatka Devčić Stilinović,  14. Ivan Nekić.  

       5.    Ivan Bronzović,   10.  Josip Župan,       

                 

Sjednici nisu nazočni članovi Gradskog vijeća:  

 

      1. Petar Đapić, 2.  Mile Holjevac,  3. Ana Šikić Rosandić.     

    

Sjednici su još nazočni: 

 

1. Karlo Starčević, gradonačelnik Grada Gospića,   5.  Josip Marković, pročelnik,  

2. Ivica Tomljenović, zamjenik Gradonačelnika,    6. Ivana Kaleb Asić, pročelnica,   

3. Kristina Prša, zamjenica Gradonačelnika,   7. Mandica Ratković, službenica Tajništva,  

4. Slaven Stilinović, pročelnik – tajnik,    8. Katarina Konjikovac, službenica Tajništva. 

        

   

Pročelnik – tajnik g. Stilinović  utvrdio je kvorum te konstatirao da je na 21. sjednici nazočno 14 vijećnika, 

a odsutna 3 vijećnika,  te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

  

Predsjednik vijeća g. Radošević, pozdravio je nazočne te je za 21. sjednicu, prije usvajanja predloženog 

dnevnoga reda, predložio dopunu istoga s točkom: 

 

“- Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o socijalnoj skrbi Grada Gospića” 

  

Jednoglasno s 14. glasova „za” usvojena je dopuna Dnevnoga reda. 

  

Nakon glasovanja o dopuni dnevnoga reda, predložen je sljedeći  

  

 

D n e v n i    r e d 

 

1. Aktualni sat;  

2. Usvajanje Zapisnika s 19. i 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića; 

3. Razmatranje i usvajanje prijedloga Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

4. Razmatranje i usvajanje prijedloga Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 

održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 
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5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Zaključka o usvajanju Izvješća o utrošku sredstava ostvarenih od 

zakupa, privremenog korištenja i davanja na korištenje bez javnog poziva poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića u 2018. godini; 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

6. Razmatranje i usvajanje prijedloga Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Gospića za 

2018. godinu; 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

7. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim 

zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića za 2019. godinu; 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

8. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o II. izmjenama i dopunama Programa održavanja 

komunalne infrastrukture za 2019. godinu; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

9. Razmatranje i usvajanje prijedloga I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Gospića za 2019. godinu, 

prijedloga Odluke o II. izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Gospića za 2019. godinu i 

prijedloga I. Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Grada Gospića za 2019. godinu; 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

10. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

11. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o davanju suglasnosti za prijavu na LAG Natječaj iz 

Lokalne razvojne strategije LAG-a LIKA za razdoblje 2014.-2020. za provedbu Mjere 7.4.1. „Ulaganja 

u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, uključujući 

slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu” koja je usklađena s tipom 

operacije 7.4.1. iz Programa ruralnog razvoja RH 2014.-2020.; 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

12. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa potpora u poljoprivredi i ruralnom razvoju Grada 

Gospića za razdoblje 2019. – 2022. 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

13. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom 

doprinosu; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

14. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

15. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izboru članova vijeća mjesnih 

odbora na području Grada Gospića; 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

16. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o javnim priznanjima Grada 

Gospića; 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

17. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o broju i vrsti javnih priznanja 

Grada Gospića u 2019. godini; 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

18. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o osnivanju prava stvarne služnosti u korist Plinacro 

d.o.o., Zagreb; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

19. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o osnivanju prava služnosti prolaza i provoza na k.č.br. 

2954 k.o. Gospić; 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 
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20. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o socijalnoj skrbi Grada Gospića (dopuna dnevnoga 

reda) 

        Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

21. Podnošenje Izvješća o provjeri formalnih uvjeta kandidata za članove i zamjenike članova Savjeta 

mladih Grada Gospića i izbor članova Savjeta mladih Grada Gospića; 

Izvjestitelj: JADRANKA PEJNOVIĆ / SLAVEN STILINOVIĆ 

22. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 01. od 31. ožujka, od 01 do 30. 

travnja  i od  01. do 31. svibnja 2019.  godine i donošenje Zaključaka o primanju na znanje Izvješća; 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

 
 Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojen je predloženi  Dnevni red.  
 

Ad – 1    Aktualni sat 

 

Za postavljanje vijećničkih pitanja prijavili su se vijećnici: M. Ćaćić, M. Brkljačić, V. Devčić – Stilinović, 

I. Nekić. 

1. MARIA ĆAĆIĆ – postavlja pitanje vezano za problem kolodvora,  a koje  je već nekoliko puta postavio 

i vijećnik g. Brkljačić, odnosno može li se  problem lokve na kolodvoru riješiti?  

Drugo pitanje, postavlja vezano za nezakonito ispuštanje otpadnih voda u rijeku Novčicu, te pita što je 

učinjeno  po tom pitanju? 

 

KARLO STARČEVIĆ – vezano za pitanje lokve na kolodvoru odgovara da je konačno utvrđen problem 

koji je izazivao poplavljivanje kolodvora. Naime, nakon što je izrezan asfalt, utvrđeno je da su zabetonirane 

odvodne cijevi odnosno odvodni slivnici te budući da je problem detektiran ovih dana bi se isti trebao riješiti i 

odvodni slivnici bi trebali normalno funkcionirati.  

Što se tiče otpadnih voda još uvijek se utvrđuje tko je priključen odnosno tko nije priključen. U dijelu 

grada (preko novoga mosta) još uvijek ima onih koji nisu priključeni te će se morati priključiti inače će u 

suprotnom biti kažnjeni zbog neovlaštenog ispuštanja fekalnih voda u rijeku Novčicu. Budući da su te osobe 

otkrivene i ovaj problem bi  ovih dana trebao biti riješen. 
 

2. MARIJAN BRKLJAČIĆ – prije svega izražava zadovoljstvo i zahvaljuje što je napokon riješen problem 

na autobusnom kolodvoru, jer je upravo taj dio ogledalo grada.  

Nadalje upozorava na problem u Kaniškoj ulici točnije kod trgovine Zagi i u Smiljanskoj kod trgovine 

Vrkljan gdje se dogodilo već nekoliko prometnih nesreća, te smatra da se na tom dijelu prometnica mora nešto 

učiniti. Smatra da bi tu prije svega trebalo postaviti ležeće policajce, dodatne prometne znakove, kažnjavati ili 

nešto slično kako bi se riješio taj problem.  

 

KARLO STARČEVIĆ – odgovara s obzirom na to da je Kaniška ulica državna cesta i da Grad nema 

ingerenciju nad istom, smatra da je osnovni problem neučinkovitost policije. Grad je redovno, svaki tjedan,  u 

kontaktu s policijom jer su razno razna divljanja po ulicama Grada više nepodnošljiva. Najkritičnije je u 

ulicama od Smiljanske do kapelice, od pošte do bolnice, te kod ljekarne Pablo prema starom mostu. Također je 

isti problem bio i u naselju  Lički Osik i zahvaljujući strpljivom čekanju u suradnji policije i načelnika policije je 

uhićena osoba koja je divljala po naselju, a radi se o sinu jednog policajca. Zahvaljuje načelniku policije na 

poduzetim mjerama te smatra da bi trebalo činiti još više pogotovo na Ličkom Osiku. Smatra  nedostatnim da 

se policija provoza jednom dnevno, nakon čega kreću divljanja s motorima i autima u Ličkom Osiku pa i u 

Gospiću. Na dijelu Kaniške će se postaviti kamere, međutim problem je što Grad nema ingerenciju nad 

državnim cestama. Što se tiče ostalih prometnica koje su u nadležnosti Grada, Grad ne može postaviti ležeće 

policajce bez da ima elaborat koji košta od 5-6  do 10.000 kuna što je sasvim apsurdno.  
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3. VLATKA DEVČIĆ – STILINOVIĆ – ukazuje na problem dijela ceste od osnovne škole pa do mrtvačnice 

u  groblju  koja je u dosta lošem stanju i na kojoj je nemalo puta blatnjavo i neuredno. Stoga pita postoji li 

mogućnost da se taj dio prometnice uredi do početka iduće školske godine? 

 

KARLO STARČEVIĆ – odgovara da je u tijeku izrada projektne dokumentacije za izgradnju prometnice 

oko groblja gdje će se iduće 2020.  g.  graditi  upravna zgrada Usluge d.o.o.. Trenutno te prometnice nisu u 

prostornom planu te će i to uskoro biti riješeno. Nakon navedenog uredit će se i  predmetna  prometnice kao i 

parkirališna mjesta, a prometnica s druge strane groblja vodit će skroz do prečistača otpadnih voda. Također 

problem koji treba riješiti je i prometnica koja vodi do staračkog doma odnosno ista nije u prostornom planu 

evidentirana kao nerazvrstana cesta.  

 

4. IVAN NEKIĆ – navodi da u naselju Lički Osik postoji još uvijek veliki broj stanova koji stoje prazni, a 

dio istih se obnavlja i dodjeljuje, stoga  pita može li se znati po kom ključu se dodjeljuju ti stanovi? Također 

pita, obzirom da kruže priče da će se dio zgrada obnavljati, može li se dobiti potvrda da će se uistinu to i činiti i 

po kom ključu se obavlja obnova? 

 

KARLO STARČEVIĆ – vezano za predmetno pitanje ističe da već neko vrijeme kruži priča kako 

gradonačelnik dodjeljuje pojedinim osobama stanove u Ličkom Osiku te se pita kako on može dodijeliti nešto 

što mu ne pripada. Stanove u Ličkom Osiku dodijelio je APN, odnosno Ured za stambeno zbrinjavanje koji je 

pod izravnom ingerencijom Vlade RH. Na stanovima u L. Osiku Grad nema apsolutno nikakve nadležnosti jer 

pripadaju Republici Hrvatskoj te nije poznato po kojim kriterijima su stanovi dodijeljeni romima. Nadalje 

smatra da su besramne laži informacije koje širi g. Hećimović da je gradonačelnik dodijelio te stanove te ovim 

putem isto opovrgava jer to nema veze s istinom niti stvarnošću.  

Što se tiče obnove,  Grad je predao projekte i zgrade bi trebale ići u djelomičnu obnovu, a ove jeseni bi 

se trebalo obnoviti ukupno šest zgrada Trenutno ima 28 objekata koje treba obnoviti, međutim za sve to nema 

dovoljno sredstava. Grad će i dalje nastojati i tražiti da se ti objekti obnove jer ima i onih koji su uistinu opasni 

i kojima prijeti rušenje do kojeg ove zime nije došlo upravo zahvaljujući intervencijama našeg komunalnog 

društva. Za obnovu 6 zgrada osiguran je novac od strane Vlade RH, a Grad nad istima nema nikakve 

ingerencije iako nastoji učiniti sve što može. Na kraju dodaje da prema navodima Vlade RH sve ratom oštećene 

zgrade bi se do 2020. godine trebale sanirati i obnoviti.  

 

PETAR KRMPOTIĆ – predlaže u ime Kluba HDZ-HSS-HSP AS da prilikom prelaska dnevnoga reda nema 

potrebe za dodatnim obrazloženjima izvjestitelja, s obzirom na to da je sve navedeno u prijedlozima akata, 

nego da se dnevni red prelazi tako da samo vijećnici postavljaju pitanja ako ista postoje.  

 

Prijedlog je prihvaćen.  

 

Ad – 2  

Bez primjedbi, jednoglasno s 14 glasova „za” usvojen je: 

• ZAPISNIK SA 19.  SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA GOSPIĆA 

• ZAPISNIK SA 20. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA GOSPIĆA 

 

Ad – 3  

Razmatranje i usvajanje prijedloga Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje  

objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

   

Nije bilo rasprave. 
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Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojen je ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU 

PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018. GODINU 

 

Ad – 4 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa  

održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojen je ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU 

PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018. GODINU 

 

Ad – 5 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Zaključka o usvajanju Izvješća o utrošku sredstava ostvarenih od  

zakupa, privremenog korištenja i davanja na korištenje bez javnog poziva poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića u 2018. godini; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojen je ZAKLJUČAK O USVAJANJU IZVJEŠĆA O UTROŠKU 

SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, PRIVREMENOG KORIŠTENJA I DAVANJA NA KORIŠTENJE BEZ JAVNOG 

POZIVA POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU GRADA GOSPIĆA U 

2018. GODINI 

 

Ad – 6 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Gospića za  

2018. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

 

 PETAR KRMPOTIĆ – ističe da je u godišnjem obračunu za 2018. godinu, u odnosu na 2017., vidljivo da 

su prihodi od poreza na dohodak veći za 160 % odnosno isti su povećani s 15 na 27 mil. kn. Drugim riječima 

to je gotovo duplo veći prihod od poreza na dohodak i od  fonda za izi ravnanje u odnosu na 2017. godinu, što 

je jako dobro. Ističe da je to 12 mil. kn više, te da se može postaviti i pitanje što izvršna vlast radi s 12 milijuna 

kuna više. Poznato je da je Grad preuzeo neke obveze ali isto tako smatra da su i neke gradonačelnikovi 

govori bili dio predizborne retorike u smislu demografije i zapošljavanja lokalnog stanovništva. U tom smislu 

daje potporu gradonačelniku ako pokaže dozu hrabrosti u smislu da se s gradskog proračuna skinu neki 

korisnici kojma nije mjesto da imaju svoje stavke u proračunu. Smatra da bi Grad trebao više sredstava 

usmjeriti na programe i projekte samozapošljavanja i otvaranje obrta umjesto na izgradnju a potom i na 

održavanje komunalne infrastrukture koja je tada s obzirom na površinu rupa bez dna.  

 Smatra da prioritet svakako treba biti zadržati stanovništvo i osigurati da svatko ima svoj kruh. Stoga 

očekuje u 2019. godini određene pomake i bez obzira na sposobnost izvršne vlasti, činjenica je da bez pomoći 

centralne države nema gradnje niti ostanka stanovništva. Veći priliv sredstava svakako je dobar za Grad i 

njegove građane i dodatni element kako bi ostali samoodrživi.  

 Nakon navedenog, pita što je s dugom HAC-u za komunalni doprinos i kako će se ta priča završiti?  
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 KRISTINA PRŠA – navodi da što se tiče dugovanja Grada HAC-u, u iznosu od 6.660.000 kn, da je 

odluka suda pravomoćna i Grad predmetna sredstva mora vratiti. Dodaje da je gradonačelnik tijekom ove kao 

i prošle godine vodio brojne razgovore s čelnicima HAC-a kako ne bi došlo  do ovrhe tih sredstava te izražava 

zadovoljstvo i zahvalu  HAC-u  i resornom ministarstvu što su na taj način izišli  u susret Gradu.  

 

 KARLO STARČEVIĆ – ističe da je Grad dobio 12 milijuna kuna, međutim priča se svede na milijun kuna 

razlike jer su određena sredstva dobivena iz Fonda za poravnanje a s druge strane 10,5 - 11 milijuna kuna je 

uzeto za fazing out. Nadalje ističe da očekuje i dodatna sredstva na temelju činjenice da Grad Gospić ove 

godine uvršten u brdsko-planinsko područje nakon mukotrpnih razgovora i s te osnove Grad bi trebao dobiti 

oko milijun i pol kuna.  

 Što se tiče dugovanja prema HAC-u sudska odluka je pravomoćna,  Grad nema pravo žalbe, revizije i 

sl., međutim nada se da će cijela priča pozitivno završiti za Grad.  

 

 PETAR KRMPOTIĆ – pita s obzirom na to da je sud donio pravomoćnu odluku, postoji li mogućnost da 

HAC za izgrađenu cestu prođe bez da mu se naplati komunalni doprinos, odnosno postoji li mogućnost da 

Grad  sad npr. vrati novac, a  u nekom drugom postupku ponovno naplati predmetni komunalni doprinos?  
 

 KARLO STARČEVIĆ – odgovara da pravna mogućnost za takvo nešto postoji, stoga smatra da u 

svakom slučaju treba pričekati i vidjeti kako će se ovaj slučaj u dogledno vrijeme riješiti.  

 

 Na kraju rasprave predsjednik Vijeća g. Radošević dodaje da je Odbor za proračun i financije dao 

pozitivno mišljenje na prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna uza 2018. godinu.   

 

Nakon provedene rasprave, jednoglasno s 14 glasova “za” usvojen je GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O  

IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA GOSPIĆA ZA 2018. GODINU 

 

Ad –7 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim  

zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića za 2019. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

 

Nije bilo rasprave. 
 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojen je PROGRAM KORIŠTENJA SREDSTAVA OD RASPOLAGANJA  

POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU GRADA GOSPIĆA ZA 2019. 

GODINU 

 

Ad –8 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o II. izmjenama i dopunama Programa održavanja  

komunalne infrastrukture za 2019. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojena je ODLUKA O II. IZMJENAMA I DOPUNAMA PROGRAMA  

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2019. GODINU 

 

Ad –9 

Razmatranje i usvajanje prijedloga I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Gospića za 2019. godinu,  
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prijedloga Odluke o II. izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Gospića za 2019. godinu i prijedloga I. 

Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Grada Gospića za 2019. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

 KRISTINA PRŠA – vezano za predmetne Izmjene ističe da se iste odnose na projekte koje Grad 

provodi. Jedan od većih projekata koji je sadržan u Izmjenama Proračuna i na koji je Grad ponosan je projekt 

„Raise Youth” koji se financira iz norveškog granta u kome je Grad partner zajedno sa Španjolskom, 

Bugarskom i Rumunjskom. U projektu se radi o jednom modelu samozapošljavanja građana grada Gospića, 

projekt traje tri godine s ciljem da nakon provedenog projekta na području Grada bude otvoreno  20 novih 

obrta ili jednostavnih društava s ograničenom odgovornošću. Kroz projekt bi se provela edukacija građana 

(kako otvoriti OPG, izbor djelatnosti i sl.), a potom bi se dodijelila i financijska sredstva za pokretanje obrta ili 

društva i mentor koji bi zainteresirane vodio kroz poslovni proces tri godine nakon čega bi isti bili 

osposobljeni za daljnje samostalno poslovanje. Dio projekta mogu biti zaposlene i nezaposlene osobe, a 

službeno/svečano predstavljanje projekta upriličit će se u Zagrebu 03. srpnja o.g.  

Drugi projekt koji je sadržan u predmetnim izmjenama je nabava strojeva i opreme za održavanje 

javnih površina. Naime, Grad se prijavio na javni poziv Ministarstva graditeljstva te su odobrena sredstva za 

navedenu nabavu. Treća izmjena odnosi se na povećanje sredstava za troškove električne energije u iznosu 

od 37.122,00 kn. Također sukladno uputama Ministarstva poljoprivrede izvršena je četvrta izmjena sadržana 

u prijedlogu, a odnosi se na izdvajanje Prihoda od zakupa poljoprivrednog zemljišta iz izvora 1.2 te postaju 

novi izvor 4.6 kojeg do sad nismo imali. 

 

 PETAR RADOŠEVIĆ – pita koliko iznose sredstva za projekt Reis? 

 

 KRISTINA PRŠA – odgovara da Grad sufinancira 15 % projekta kroz tri godine, a 85 % ide iz 

norveškog granta. Ukupno projekt iznosi 308.000 eura.  

 

Nakon provedene rasprave, jednoglasno s 14 glasova “za” usvojene su: 

• I. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA GOSPIĆA ZA 2019. GODINU 

• ODLUKA O II. IZMJENI ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA GOSPIĆA ZA 2019. GODINU 

• I. IZMJENE I DOPUNE PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA GRADA GOSPIĆA ZA 2019. GODINU 

 

Ad –10 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog  

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

KRISTINA PRŠA – vezano za predmetnu točku podsjetila je da je Gradsko vijeće donijelo Program 

raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH na području Grada Gospića na koji je resorno 

Ministarstvo u studenom 2018. godine dalo svoju suglasnost. Sukladno navedenom Programu i zakonskim 

propisima Grad raspolaže poljoprivrednim zemljištem u postupcima produženja ugovora do dvije godine 

odnosno do sklapanja ugovora o zakupu, dodjeli zemljišta u zakup putem javnog natječaja do 25 godina te 

prodaji također putem javnog natječaja, dok Ministarstvo i dalje zadržava neka druga prava u svezi 

raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. Nakon dobivanja navedene suglasnosti Grad je preko web stranice 

oglasio obavijest da svi zainteresirani iskažu svoj interes za zakup i koje čestice žele u najam  odnosno zakup.  

Temeljem iskazanog interesa složene su proizvodno tehnološke cjeline po svakoj katastarskoj općini 

kako je i navedeno u predloženom Programu.  

U zakup pravnoj i  fizičkoj osobi se može dati najviše 50 ha a iznimno i više ako se radi o jednoj   

katastarskoj čestici. Javni natječaj za zakup provodi povjerenstvo koje je već imenovano od strane Gradskog 

vijeća, a početna cijena zakupa poljoprivrednog zemljišta utvrđuje se temeljem Uredbe o načinu izračuna. 

Javni natječaj se objavljuje na web stranici Grada i oglasnoj ploči Grada.  
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KARLO STARČEVIĆ  - dodaje da neke čestice poljoprivrednog zemljišta nisu u predmetnoj Odluci, jer 

su iste predmet spora. Naime, Grad ima jako puno neplaćenih čestica od strane 15 - ak korisnika koji su 

koristili poljoprivredno zemljište u prethodnom razdoblju a da zakup za iste uopće nisu plaćali niti Gradu niti 

resornom Ministarstvu. Vrijednost nenaplaćenog zakupa kreće se u milijunskim iznosima te je stoga Grad 

podnesao kaznene prijave i ovrhe koje se nažalost zbog nekih manipulacija – promjene nositelja zakupa ne 

mogu provesti, te je već jedan dobar dio toga otišao u zastaru. Međutim pozitivno je to što se isto može 

okarakterizirati kao kazneno djelo s predumišljajem pa tako ostaje nada da se postojeća dugovanja naplate 

na taj način.  

 

Nije  bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojena je ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA ZA ZAKUP  

POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU GRADA GOSPIĆA 

 

Ad –11 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o davanju suglasnosti za prijavu na LAG Natječaj iz  

Lokalne razvojne strategije LAG-a LIKA za razdoblje 2014.-2020. za provedbu Mjere 7.4.1. „Ulaganja u 

pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, uključujući slobodno 

vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu” koja je usklađena s tipom operacije 7.4.1. iz 

Programa ruralnog razvoja RH 2014.-2020.; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA  

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 14 glasova “za” usvojena je ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PRIJAVU NA LAG  

NATJEČAJ IZ LOKALNE RAZVOJNE STRATEGIJE LAG-A LIKA ZA RAZDOBLJE 2014.-2020. ZA PROVEDBU MJERE 

7.4.1. „ULAGANJA U POKRETANJE, POBOLJŠANJE ILI PROŠIRENJE LOKALNIH TEMELJNIH USLUGA ZA RURALNO 

STANOVNIŠTVO, UKLJUČUJUĆI SLOBODNO VRIJEME I KULTURNE AKTIVNOSTI TE POVEZANU INFRASTRUKTURU” 

KOJA JE USKLAĐENA S TIPOM OPERACIJE 7.4.1. IZ PROGRAMA RURALNOG RAZVOJA RH 2014.-2020. 

 

Ad –12 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa potpora u poljoprivredi i ruralnom razvoju Grada  

Gospića za razdoblje 2019. – 2022. 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

 KRISTINA PRŠA – obrazlažući predmetnu točku istaknula je da se predloženim Programom propisuju 

mjere i aktivnosti kojima će se osigurati provedba programom utvrđenih ciljeva te obveza planiranja 

proračunskih sredstava namijenjenih korisnicima u vidu bespovratne financijske potpore. Odobravanje 

državnih potpora poljoprivredi i ruralnom razvoju na lokalnoj razini regulirano je zakonom o poljoprivredi a 

kojim je propisano da se na predloženi program mora zatražiti i suglasnost resornog ministarstva koju je 

Grad i dobio. Programom nije ograničen broj prijava na mjere navedene u samom programu, međutim 

ograničen je iznos sredstava koji se može dobiti u jednoj godini tj. osoba se može prijaviti na više mjera, 

međutim maksimalni iznos koji može dobiti je 50.000,00 kuna u godini. Mjere obuhvaćaju nabavu stojeva i 

mehanizacije, poticanje nepoljoprivrednih djelatnosti na OPG-ima kojima je primarna djelatnost 

poljoprivreda i dr. mjere, a pravo prijave na mjere iz programa mogu ostvariti fizičke i pravne osobe.  
  

Nije bilo rasprave. 
 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojen je PROGRAM POTPORA U POLJOPRIVREDI I RURALNOM  
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RAZVOJU GRADA GOSPIĆA ZA RAZDOBLJE 2019. – 2022. 

 

Ad –13 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom 

doprinosu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije  bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

KOMUNALNOM DOPRINOSU 

 

Ad –14 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije  bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI 

 

Ad –15 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izboru članova vijeća mjesnih  

odbora na području Grada Gospića 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

 

Na upit g. Krmpotića kad bi se trebali okvirno održati izbori za mjesnu samoupravu, gradonačelnik g. 

Starčeivić je odgovorio da se je mislio iste provesti u svibnju/lipnju međutim tada su proveđeni neki drugi 

izbori. Stoga smatra da bi se izbori trebali održati krajem kolovoza ili početkom rujna.  

 

Nije bilo rasprave. 
 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojena  je ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O IZBORU  

ČLANOVA VIJEĆA MJESNIH ODBORA NA PODRUČJU GRADA GOSPIĆA  

 

Ad –16 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o javnim priznanjima Grada  

Gospića 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

 Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ – vezano za predmetnu Odluku navodi da se člankom 10. predložene 

Odluke uvodi članak 15.a koji kaže da se sredstva za dodjelu javnih priznanja  osiguravaju u proračunu Grada. 

Budući je predmetno propisano člankom 10. kao nepotreban je postao članak 13. temeljne Odluke koji 

također kaže da se sredstva za dodjelu nagrade Grada Gospića osiguravaju u gradskom proračunu. Stoga  

predlaže da se članak 13. briše kroz članak 10. ove Odluke, a članak 10. i svi ostali članci se mjenjaju za jedan 

te postaju članci 11., 12. itd. 

 

Nije bilo rasprave. 
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Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojena  je ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O JAVNIM  

PRIZNANJIMA GRADA GOSPIĆA uz prijedlog da se u Odluci doda novi članak  9. u kome stoji „Članak 13., briše 

se.”,  dok postojeći članci od 9. do 16. postaju članci od 10. do 17.  

 

Ad –17 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o broju i vrsti javnih priznanja  

Grada Gospića u 2019. godini 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojena  je  ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O BROJU I VRSTI  

JAVNIH PRIZNANJA GRADA GOSPIĆA U 2019. GODINI 

 

Ad –18 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o osnivanju prava stvarne služnosti u korist Plinacro 

d.o.o., Zagreb 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojena  je  ODLUKA O OSNIVANJU PRAVA STVARNE SLUŽNOSTI U 

KORIST PLINACRO D.O.O., ZAGREB 

 

Ad –19 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o osnivanju prava služnosti prolaza i provoza na k.č.br. 

2954 k.o. Gospić 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojena  je  ODLUKA O OSNIVANJU PRAVA SLUŽNOSTI PROLAZA I  

PROVOZA NA K.Č.BR. 2954 K.O. GOSPIĆ 

 

Ad –20 

Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o socijalnoj skrbi Grada Gospića  

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

         

 KRISTINA PRŠA – ukazuje na tehničku pogrešku u prijedlogu Odluke sadržanu na stranici broj 13 te 

predlaže da se članak 41. briše, a da članak 42. postane članak 41., iz razloga što je sadržaj o stupanju na 

snagu prijedloga Odluke već sadržan u članku 40. te nema potrebe da se isto dva puta ponavlja.  

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 14 glasova “za” usvojena  je  ODLUKA O SOCIJALNOJ SKRBI GRADA GOSPIĆA, uz  

prijedlog da se u Odluci Članak 41. briše, a dosadašnji Članak 42. postane Članak 41. 
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Ad –21 

Podnošenje Izvješća o provjeri formalnih uvjeta kandidata za članove i zamjenike članova Savjeta 

mladih Grada Gospića i izbor članova Savjeta mladih Grada Gospića 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

Izvjestitelj: JADRANKA PEJNOVIĆ / SLAVEN STILINOVIĆ  

 

 SLAVEN STILINOVIĆ – podsjeća da je Gradsko vijeće na sjednici održanoj 20. ožujka 2019. godine 

donijelo Zaključak o pokretanju postupka izbora članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada Gospića 

zbog isteka trogodišnjeg mandata i ovlastilo Odbor za izbor i imenovanja za provedbu postupka javnog 

poziva za izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih. Odbor je objavio Javni poziv za isticanje 

kandidatura članova i zamjenika članova Savjeta mladih na web stranici Grada i lokalnim web portalima i 

Radio Gospiću 10. travnja a rok za dostavu kandidatura je bio 25. travnja o.g.. Temeljem objavljenog Javnog 

poziva u roku je dostavljeno ukupno 9 prijedloga kandidatura. Od dobivenih 9 prijedloga zaprimljenih u roku, 

pravovaljanim je utvrđeno 8 kandidatura od čega je predlagatelj jedne kandidature Strukovna škola Gospić a 

preostalih sedam Mladež HDZ-a Ogranka Gospić. Jedna kanddatura nije bila pravovaljana iz razloga što uz 

istu nisu bila dostavljena očitovanja o prihvaćanju kandidature za člana i zamjenika člana.  

 Nadalje navodi, s obzirom na to da postoji 8 pravovaljanih kandidatura, a bira se sedam članova i 

zamjenika članova, nužno je pristupiti provedbi izbora tajnim glasovanjem.  

 Nakon navedenog pristupilo se je  tajnom glasovanju te utvrđivanju rezultata istoga. 

 

 Nakon navedenog tajnog glasovanja, predsjednik Vijeća g. Radošević pročitao je rezultate glasovanja 

te je konstatirao da je glasovalo ukupno 14 vijećnika te da je bilo 13 važećih i jedan nevažeći listić.  

 Izabrano je šest kandidata Mladeži HDZ-a Ogranak Gospić i kandidati Strukovne škole Gospić dok 

kandidatkinja HDZ-a Željka Rožić (za člana) i Tomislav Šerić (zamjenik člana) nisu izabrani (9 glasova). 

 

Izabrani kandidati dobili su slijedeći broj glasova:  

1.NIKOLA BABURIĆ, član, IVAN MRAOVIĆ, zamj. člana (Mladež HDZ-a, GO Grada Gospića) – 10 glasova; 2. 

TOMISLAVA CRNKOVIĆ, članica, ENI ŠAFAR, zamj. članice (Mladež HDZ-a, GO Grada Gospića) – 13 glasova; 3. 

ANITA ĆAĆIĆ, članica, FILIP JURIŠIĆ, zamj. članice (Mladež HDZ-a, GO Grada Gospića) - 13 glasova; 4. LUCIJA 

DOŠEN, članica, DORIS DIVKOVIĆ, zamj. članice, (Strukovna škola Gospić) -  10 glasova; 5. MARIJA MARAS, članica, 

TOMISLAV VRKLJAN, zamj. članice (Mladež HDZ-a, GO Grada Gospića) -12 glasova; 6. NIKOLA MILINKOVIĆ, član, 

MIRELA ŠTIMAC,  zamj. člana (Mladež HDZ-a, GO Grada Gospića) - 11 glasova; 7. MARTINA STARČEVIĆ, članica, 

TOMISLAV BRKLJAČIĆ, zamj. članice (Mladež HDZ-a, GO Grada Gospića) -13 glasova. 

Nakon provedenog tajnog glasovanja i utvrđenih rezultata glasovanja, donesena je ODLUKA O IZBORU  

ČLANOVA I ZAMJENIKA ČLANOVA SAVJETA MLADIH GRADA GOSPIĆA.  

 

Za članove i zamjenike članova Savjeta mladih Grada Gospića izabrani su:  1. NIKOLA BABURIĆ, član, IVAN 

MRAOVIĆ, zamjenik člana (Mladež HDZ-a, GO Grada Gospića); 2. TOMISLAVA CRNKOVIĆ, članica, ENI ŠAFAR, 

zamjenica članice  (Mladež HDZ-a, GO Grada Gospića); 3. ANITA ĆAĆIĆ, članica, FILIP JURIŠIĆ, zamjenik članice 

(Mladež HDZ-a, GO Grada Gospića);  4. LUCIJA DOŠEN, članica, DORIS DIVKOVIĆ, zamjenica članice, (Strukovna 

škola Gospić); 5. MARIJA MARAS, članica, TOMISLAV VRKLJAN, zamjenik članice (Mladež HDZ-a, GO Grada 

Gospića); 6. NIKOLA MILINKOVIĆ,  član, MIRELA ŠTIMAC,  zamjenica člana (Mladež HDZ-a, GO Grada Gospića); 7. 

MARTINA STARČEVIĆ, članica, TOMISLAV BRKLJAČIĆ, zamjenik članice (Mladež HDZ-a, GO Grada Gospića). 

Ad –22 

Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 01. od 31. ožujka, od 01 do 30. 

travnja  i od  01. do 31. svibnja 2019.  godine i donošenje Zaključaka o primanju na znanje Izvješća; 
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KRISTINA PRŠA  - podnoseći predmetno Izvješće istaknula je da su sredstva iz proračunske zalihe u 

razdoblju od 01. 03. do 31. 03. 2019. godine utrošena kako slijedi: Počasni bleiburški vod 1.000,00 kn za 

podmirenje troškova organizacije obilježavanja 74. obljetnice Bleiburške tragedije, čime je u  ožujku ukupno 

utrošeno 1.000,00 kuna. 

Iz sredstava proračunske zalihe u razdoblju od 01.04.-30.04.2019. godine sredstva su utrošena  kako 

slijedi: - A. T. - 1.571,94 kn za podmirenje dugovanja za električnu energiju i HRT pristojbu te je stoga u 

travnju  ukupno  utrošeno 1.571,94 kn.                                                                                                                                                                                                                                            

 Iz sredstava proračunske zalihe u razdoblju od 01.05.-31.05.2019. godine utrošena su sljedeća 

sredstva: Gradu Hrvatska Kostajnica - 10.000,00 kn za podmirenje troškova angažmana radne snage i 

materijalnih sredstava u obrani od poplave i čišćenja poslije povlačenja vode i  K. C. - 24.316,25 kn za 

podmirenje troškova štete na obiteljskoj kući nastale uslijed požara (kupnja građe drvenog krovišta).  U 

svibnju ukupno je utrošeno 34.316,25 kn.                                                                                                                                              

 

Nakon što je pročitano predmetno Izvješće te isto primljeno na znanje, donesen je 

• ZAKLJUČAK O PRIMANJU NA ZNANJE IZVJEŠĆA O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE 
ZA RAZDOBLJE OD 01. DO 31. OŽUJKA 2019. GODINE. 

• ZAKLJUČAK O PRIMANJU NA ZNANJE IZVJEŠĆA O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE 
ZA RAZDOBLJE OD 01. DO 30. TRAVNJA 2019. GODINE. 

• ZAKLJUČAK O PRIMANJU NA ZNANJE IZVJEŠĆA O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE 
ZA RAZDOBLJE OD 01. DO 31. SVIBNJA 2019. GODINE. 

 
 
  

KLASA: 023-01/19-01/5 

URBROJ: 2125/01-01-19-02 

  

Sjednica završila sa radom u 17.30.  sati. 

 

 

 

          ZAPISNIČAR                                                                                                 PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA           

     Mandica Ratković, v.r.                               GRADA GOSPIĆA 

                                                                            Petar Radošević, v.r. 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                               

 

 

 

 

 

 

 

 


